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Készült a Budap est Főváro s IV. keľül et Ujpest Önkormán y zata Képvi selő -testül etének
2023. októbeľ 26-án (csüttiľtiik) 14,00 ĺÓľai kezdettel a Polgármesteri Hivatal

(Budapest, IV. ker. István űt 14.II. em.) Dísztermében tartott üléséről

A képviselok közül ielen vannak:
Altfatter Adalbert
dr. Dabous Fayez
Czig|er Lźşzlő
Czinke Sára
Déri Tibor
Hladony Sándor
Molnáľ Tibor
Maholányi Zsolt

Nagy István
ozsváth Kálmán
Perneczky Lászlő
Rácz Norbert
Rádi Attila
dľ. Szabó Gábor
dr. Szabó Béla
Szabó Balâzs

Szecsodi Tamás
Szécsi Péter Pál
dľ' Trippon Norbert
Vasvári Ltszlő

(20 fo)

Az ülésľe később étkezett: -

Az ülésről távol van:, Faľkas István,

Jelen vannak (részben tanácskozási joggal):
Bedő Katalin alpolgármester
dr. Moldván Tünde jegyző
dr. Gácsi Anett Eľzsébet aljegyző
dr. Szentes Kinga Szociális Főosztály vezetője
dr. Bognár lldikó Igazgatási Főosztály vezetoje
T ur o czi András Váro süzemeltetési F ő o sztály v ezetője
Mike Józse fné Igazgatási osztály v ezetője
Máľtonffy István Főépítészi Iľoda vezetóje
Juhász András Gazdastryi Főosztály vezetője
Szakács Viktor Szociális oszttiy vezetoje
P al ánkay P atrí cia S zemélyüg yi o szttiy v ezetoje
Mad'ar tsz Zsuzsaĺ'na Lakásügyi o sztźiy v ezetóje
Vesza Eľzsébet Ifiúsági, Sport, Mrívelődési és oktatási osztály vezetője
T. Kovács Beáta Adőigazgatási osztály vezetoje
dr' Piľos Judit Vagyongazdálkodźsi osztâIy vezetóje
Ilcsik oľsolya Pénzigyi és Számviteli osztály vezetoje
Gerhát Zo\ttĺné Ügyviteli oszttiy vezetóje
Mohai Zoltźn Önkormányzati Rend észet v ezetoje
Mikó Alex andr a Kabinetvezeto
Simondán Bence Kabinetvezető
dr' Pécsi Szilvia Kabinetvezeto
dľ. Erdélyi Dávid ľeferens
dľ' Hegedűs Ákos referens
Csemyánszkyné Római Aranka Informatik ai osztâlyvezeto helyettes



Déľi Tiboľ
Köszonti a Képviselo-testület tagsait, Kanász-Nagy Máté otszággyúlési képviselő urat, a
megjelent vendégeket' valamint a Hivatal munkatársait. Megál|apítja, hogy a képviselő-
testületi ülés 20 fovel határozatképes.
Mivel az előteľjeszto visszavonta a 7. és 8. napirendi pontban szereplő előterjesztéseket, kéri a
testülęt tagtrait, tekintsék az indítvtný alapjavaslatnak és ennek megfelelőeĺ szavazzaĺak a
Napirend elfo gadásáról.

Buĺlapest Főváľos IV. keľület Úipest Onkoľmánvzata Kénviselő-testületének
19 4l2023.(X.26.\ határozata a napirend elfogadásá,ľő|
Nyílt ülésre:

1. Javaslat bizottsági tagcserére
Előteriesztő: Déri Tibor polgármester

2. Tâjékoztatts Budapest Főváros Kormányhivatalźnak szakmai segítéségnýjtása
ÁrtalmtrőI és javaslat a lakások és nem lakás céţára szolgźůő helyiségek bérletét és
elidegenítés ét szab ál yozó önkorm źĺĺy zati rendel etek módo sítására
Előterieszto: dľ. Moldván Tünde JeEyzo

3. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkoľmányzata2023. évi Közbeszerzési
tervének 4' szâmu módosítására
Előteriesztő: dľ. Trippon Norbeľt alpol gáľmester

4. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Ujpest Ônkoľmányzat Gazdasági Intézménye
gazd'asâgi igazgatői (magasabb vezető) munkakörére vonatkoző pźĺlyázati kiíráshoz
v alő elő zetes ho zztĺj tĺrul ásró l
Előterjesztő: dr' Trippon Noľbert alpolgármesteľ

Javaslat az Űjpesti Diákösztondijak 2023/2024. tanévre torténő adomźnyozâsâra
Eloterjeszto: Bedo Katalin alpolgármesteľ

6. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzat Po\gtĺrmestęri Hivatala
Jegyzói Titkárságán és aZ lgazgattsi Főosztály, Anyakönyvi Csoportnál lévő
me gĹire s edő ál 1 ásh el yek b etö l tés éhez v aIő el ő z ete s ho zzź| ttrul ásr o|
Előterjesztő: Déri Tiboľ polgármesteľ

Javaslat Fót Váľos onkormányzata és Budapest Főváros IV. kerület Újpest
onkormányzata kozott gyermekek átmeneti otthona kötelező feladatellátźs és az
ęlltttâshozvalőhozztĺférés céljábóllétrejött ellátási szerződés módosítására
El oterj eszto : P eľneczky Lâszlő alpo l gármester

8 Javaslat a 2019-2023. időszakra szóló Budapest Főváľos IV. keľület Újpest
onkormányzatPolgźĺrmesteri Hivat altnakEsélyegýenlőségi Tervének zźrâsźra,.gyb"n
a 2024-2028. időszakra szolő Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzat
P ol gármesteri Hivatalának E s élye gyenlő s égi Tervének el fo gadására
Előteťesztős: dr. Moldván Tünde jegyzo

9' Javaslat a Budapest IV. kertilet Ujpest Helyi Yźůasztâsi Bizottstrya tagjainak és
p ótt agj ai nak me gv âl asztâs tn a
Előteľjesztő: dr. Moldván Tünde jegyzo



10. Tájékoztatćs 2023. szeptember 2I. nap1a és 2023. október 17. napja kozött t'ĺruhtLzott
hatáskörben hozott döntésekľol
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

I I . T tĺj éko ztatźs a Iej art hatźnd ej rĺ hat áro zatok v é grehaj tás áró l
Előteľjesztő: Déri Tibor polgármester

12. Egyebek
(20 igen, elfogadva)

1. Javaslat bizottsági tagcseľéľe
Előterjesztő : Déľi Tibor polgármesteľ

Déľĺ Tibor
Eloteľjesztokén nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavaztsta
teszi fel a hattłrozati j avaslatot.

váI.tozásáről
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
Klíma- és Köľnyezetvédelmi Bizottságból Szabó Tamás bizottsági tagot visszahĘa 2023'
október 31. napjával és bizottsági tagnak váiasztja Csákvári Noľbertet, 2023. november 1.

napjától 2024. október 31. napjáig terjedő hatćtrozottidohrtamra.
Felelős: Polgármester
Határidő: azorlnal
(20 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Megkéri Csákvári Norbeľt urat, hogy az eskü letételéhez fáradjon előle, egyben felkéri Molnár
Tibort, a Képviselő-testület legfiatalabb tagtrtń, hogy mondj a eIő az eskü szövegét.

Csólwáľi Norbert bizottsági deĺegált tag letette az esküt.

Dérĺ Tiboľ
Gľatulál aBizottsâgmegválasztott új tagjának és jó munkźltkívźn.

2. Tájékoztatás Budapest Főváros Koľmányhĺvatalának szakmai segítéségnyrijtása
taľtalmáľól és javaslat a lakások és nem lakás céljáľa szolgáló helyiségek béľletét
és elidegenítését szab áůy oző tinkormányzati ľendeletek módosításáľa
Előterjesztő: dr. Moldván Tünde jegyző

Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazâsra
teszi fel először a hatârozati javaslatot.



Budapest Főváľos Iv. keľiĺlet Úipest Onkoľmánvzata Kénviselő_testületének
est Főváľos Ko

Képviselő-testülete Budapest Főváros
Kormányhivatalának a lakások és helyiségek béľletét és elidegenítését szabźiyoző
onkormźnyzati rendeletekkel kapcsolatos BP/2800/00381-1/2023. szźlmű szakmai
s egítsé gnyúj tás áb an fo gl altakkal kapcsol atb an úgy dönt, ho gy
I. a szakmai segítségnyújtásban foglaltakat tudomásul veszi;
2' egyeftrt azzal, hogy a szakmai segítségnyújtás taľtalmi módosító javaslatait tartalmaző
rendelet-tervezetęt _ a megfelelő szakmai elokészitést követoen _ tźrgyaţa a Képviselő-
testület;
3. felkéri a Polgáľmestert, hogy a Ż. pont szerinti előterjesztést a soron következő rendes
képviselő-testületi ülésre terjessze elő.
Felelos: Polgármester
Határidő : 1 -2. pont esetében: azonnal

3. pont esetében: soron következo képviselo-testületi ülés
(20 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Szavazźsra teszi fel a rendeletteľvezetet és felhívja a figyelmet' hogy a ľendelet megalkotására
minosített többségľe van szükség.

Bu elő-testiilete a Budapest Fővdros
U. a lakások és nem takós cěţdľa
szolgdló helyíségek béľletét és elidegenítését szabdlyozó önkoľmúnyzati rendeletek
módosítdsdról saÍló rendelet-tervezetet eţogadja, és ezzel megalkotja Budapest Fővdros IV.
keriilet Újpest onkoľmdnyzata Képvíselő-testiiletének a lakdsok és nem lakds céţára szolgtiló
helyiségek béľletét és elidegenítését szabályozli önkormltnyzati ľendeletek mlÍdosítlźsdľól
szlíló 2I/2023. (X. 27.) önkoľmdnyzati rendeletét.
Felelős: Polgáľmesteľ
Határido: azonnal
(20 igen, elfogadva)

3. Javaslat Budapest Főváľos Iv. keľület Újpest Onkoľmányzata 2023. évĺ
Közbeszerzési teľvének 4. számú módosításáľa
Eloterjesztő: dr. Trippon Norbeľt alpolgáľmester

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazäsra
teszi fel a hatttrozati javaslatot.

elő-testülete úgy dönt, hogy

1. a:, előteľjesztés 1. mellékletét képezo Budapest Főváros IV. keľület Újpest
onkormányzatźtnak 2023, évi módosított Közbes zerzési tervét elfogadj a.



2. felkéľi a polgármesteľt, hogy - a felelős akkľeditált kozbęszerzési szaktanácsadó útján _
gondoskodjon nýlvánossá tételéről, valamint a módosított Közbeszerzési terv EKR-ben
töľténő megj elenéséről.

Felelős: polgáľmester, a felelős akkľeditált közbeszerzési szaktanácsadő i'ľĺjtn
Határidő: 3 munkanapon belül
(19 igen, 1 fő nem szavazott, elfogadva)

4. Javaslat Budapest Főváľos Iv. keľület Újpest Onkormányzat Gazdasági
Intézménye gazdasági igazgatői (magasabb vezető) munkaktiľére vonatkozó
p áiy ázati kiíľá s h oz v alő e|őzete s hozzájátľu l á s ľó l
Előteľieszto: dr. Trippon Noľbert alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az előteľjeszto nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazâsra
teszi fel a hattĺrozati j avaslatot.

Gazdasáeĺ Intézménvnek sazdasásĺ ĺsazsatói (magasabb vezető) álláshelvéľe vonatkozó
pává atikiírátsáhozva|őe|őzeteshozzáiárulásľól
BudapestFőváľos@tnyzataKépvise1ő-testületeúgydönt,hogya
Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzat Gazdasâgi Intézményének gazdaságí
igazgatői (magasabb vezető) álláshelyére vonatkoző pźiyt.zatikiirâstłhozhozztĘarulźtstú aţa.
Felelős : Polgármester, a feladatkönel rendelkezo Alpolgáľmester útj án
Hatź.ľ'dő 2023. novembeľ 15.
(20 igen, elfogadva)

5. Javaslat az Újpesti Diáktisztöndíjak 2023t2024. tanévľe ttiľténő adományozására
Eloterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

Déri Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés' észrevétel nem lévén szavazâsra
teszi fel a hatćĺrozati j avaslatot.

199/2023.(x.26.) hatáľozata az Úipest; Diákös;;öndíiak a 2023ĺ2024. tanévre tiiľténő
adománvozásáľól
Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy

I. a 2023 12024. tanévben
a.) Ueľó Gvula Tanulmánvĺ Diákiisztiindíiban ľészesíti Buzás Bence Istvánt, Csahók

Mihályt, Dánffy Ábelt, Füľész Tibor Teodort, Griger Hannát, Hutter Csenge LIIltLt,
Izsa Jęnő Gézźt, Lísztőczki Gergőt, Monoki Dorinát, orova Rebeka Sttttú, Sándor
Zsomboľt, Schmercz Blankát, Szigeti Panka Boglárkát, Winecker Jánost;

b.) Bene Feľenc Spoľt Diáktisztiindíiban ľészesíti Birovecz Bátoľ Péteľt, Birovecz
Ben Jordánt,KtfiptltiÁrpád Álmost, Griger Fannit, otvös Patrikot, Pokomyi Villőt;

c.) Szőnvi István AlkotómÍivészetĺ Dĺákiisztiindíiban ľészesíti Ósz- {argaLi|Iât; ç
d.) Vöľosváry Mártont;

ś*



2. felkéri a Polgármestert a pëiyâzők a dontésre vonatkozó értesítésére, a dĺintés
kozzétételére) az ösztöndíjak tńađâstlra, illętve arľa, hogy gondoskodjon a döntéssel járó, a
2024. évre tlthuződó kötęlezettségvtúlaltls pénzügyi fedezetének aŻ024. évi koltségvetésben
történő eloir źnyzâsźlr ől.

Felelős: Po lgármester, a feladatkörrel rendelk ező alpolgźrmester útján
Határidő: 2023. oktober 26.
(20 igen, elfogadva)

6. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzat Polgáľmesteri
Hivatala Jegyzői Titkáľságán és az lgazgatási Főosztály, Anyaktinyvĺ Csoportnál
lévő m egüľesedő álláshelyek bettiltéséhe z v a|ő előzetes hozzájárulásľól
Előterjesztő: Déľi Tibor polgármesteľ

Déľi Tiboľ
Eloterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazásta
teszi fel ahattrozati javaslatot.

Polgáľmesterĺ Hivata|a Jewzői Titkársáeán és az Isazpatásĺ Főosztálv. Anvaktinwi

Budapest Főváros IV. kerület Újpe'st Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzat Polgáľmesteri Hivatala Jegyzői
Titkárságán 2023. december 1. napjától üľes jogi előadói és az Igazgatâsi Foosztály,
Anyakönyvi Csoportná| 2024. március 1. napjától üres csoportvezetoi álláshelyek betöltéséhez
hozzâjarulâsát adja.
Felelős : Polgáľmest er, a J egyző iltjttn
Határidő: azonnal, a státusz betöltésére 2024. máľcius 31.
(20 igen, elfogadva)

7, Javaslat Fĺĺt Váľos Onkormányzata és Budapest Főváros IV. keľület Újpest
Onkoľmányzata között gyermekek átmeneti otthona kötelező feladatellátás és az
ellátáshoz va|ő hozzálféľés céljából létľejtitt ellátási szeľződés módosítására
Előterj esztő : P emeczky Lâsz|ő alpol gármesteľ

Peľneczky Lá'sz|ól
Elmondja, a hétfői Népjóléti Bizottság ülésén a Bizottsâg megszavazta ezt a szerzodéskötést,
de akkor még nem Volt birtokukban hivatalosan Fót váľos beleegyező hattrozata.Időközben
Fóttól megérkezett a hivatalos együttműkodési nyilatkozat ilyen értelemben tudja most
elfogadni a Képviselő-testület a szęrzőđés módosítását'

Déľi Tiboľ
Tĺjbb észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel ahatźlrozati javaslatot.

6

,-)
5_)-,-

-ąĹ-=\'J



Budapest Fováros IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselo-testülete úgy dönt, hogy a Fót
tér l.; adőszélm: 15131096-2-13) és

, otmeneti 5:,î"Jl'ľjľ'ľ.Î'ľ,î#ä'#:#âţ
biztosítása céljából 2020. május 18. napján létrejött ellátási szerzőđés L szâmu módosítását
jőv ćů'ngyj a az előterj esztés melléklete szeľinti tartalommal.
Felelő s : P ol gáľmester, a fel adatkĺjrrel rendelkező Alpol gáľmester útj án
Határidő: 30 nap
(20 igen, elfogadva)

8. Javaslat a Ż019-2023. id,őszakra szĺĺló Budapest Főváľos IV. kerület Újpest
Onkoľmányzat Po|gálľmesteľi Hivatalának Esélyegyenlőségĺ Teľvének zárálś_ára,
e.gyben a 2024-2028. időszakľa szólĺí Budapest Főváľos Iv. keľiilet Újpest
Onkormányzat Polgármesteľi Hivatalának Esélyegyenlőségi Teľvének
elfogadásáľa
Előterjesztős: dr. Moldván Ttinde jegyző

Déľi Tĺboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kéľdés, észrevétel nem lévén szavazâsta
teszi fel ahatźrozati javaslatot'

Budapest Főváľos Iv. keľület Úipest Onkoľmánvzata Kéovĺselő_testůĺletének

2023. idoszal<raszóló Budapest Főváros IV. keľület Újpest onLor.r,äľr1?î'biÎËľ#:ľ;
Hivatalának Esélyegyenlőségi Tervét 2023. december 31. napjával lezttrja, egyben a 2024-
2028. idoszaha szóló Budapest Főváros IV' keľület Újpest onkormányzat Polgtrmesteri
Hivatalának Esélyegyenlőségi Tervét az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 2024.
januźr 1. napjával elfogadja.
Felęlős: Jegyzo
Határidő: 2023. december 3l.
(20 igen, elfogadva)

9, Javaslat a Budapest IV. keľiilet Újpest Hetyi Választási Bizottsága tagiainak és
póttagi aĺnak megvál asztására
Előterjesztő: dr. Moldván Tünde jegyzó

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Szabó Balázs
Eszrevétele a napiľenddel kapcsolatban csak annyi, hogy a Helyi YtĺIaszttsi Bizottságnak jelölt
tagok közül nem lát olyat, akinek jogi végzettsége lenne. Szerinte ez legaltbb 1 fo esetében
elengedhetetlęn lenne, hiszen azért itt mégiscsak jogszabályokkal kęll foglalkozni, sot
leginkább azo|<ka| kell foglalkozni. Szerinte jobb lett volna, ha egy olyan szemé|ý is jelöl az
előterjesztő, akinek van jogi végzettsége. 3

ś



A másik peđig az,hogy Kissné Boda Györgyit nem tudja támogatni ebben az előteľjesztésben,
hiszen szerinte nevezett hölgy a 20l8-as országgýlési vëůasztási kampány során ,,vastagon
benne volt a kamupártos tcjrténetekben, nem okozott szâmźra az gondot, hogy a teţes
mértékben nyilvánvaló hamis aláírásokat átengedje és ezeket a jelölteket, meg a ptrtokat
nyilvántartásba vegye". Az ő személyét, emiatt sem tudja támogatni. Annakidején ennek a
bizottságnak o is tagja Volt 2018-ban, végig mellette ült a hölgy és meggyozłldottróla, hogy
nem a szakmaiság és a páĺtatlanság vezérli, úgyhogy ezt aholgyet nem támogatja. ĺJgy lätta,
hogy a holgy |994 őta tagtra a Helyi Ytiasztt.si Bizottságnak, talźit egy olyan újpesti újságot,
amiben az ő nęve mâr I994-ben is ťolmerül' úgyhogy ezt a hölgyet nem tudja támogatni. A
többitpedignemismeľi,tehtúpćrszőt,hahallhatntnakezekrőlajelöltekľől'akkor, azjőlenne.
A helý közéletben ismeretlen személyekről van sző' Boruzs Gyulánéról, Simonfi Sándorľól,
illetve a póttagok esetében Tóth Sándornéról és dr. Kulcsár Ferencről. Jogi végzettséggel
egyedül Kulcsár Ferenc rendelkezik, de o csak póttagnak van jelölve. Hallhatnán ak ptĺr szőt
ezekről a személyekről, hogy kik ők, hogy keľültek ide, hogy kerültek az Önkormányzat
látókörében és miért pont ľájuk esett a vźiasztâs?

Nagy István
Egy kérdése lenne Simonfi Sándort ki delegálta? Jegyzo Asszony jegyzoként vagy pedig a
Hock Zolttln? Jegyzo Asszony, jő, azért, meľt Simonfi Sándoľ egyébként református lelkész és
nem lesz könnyű dolga vele a Bizottságnak. ,'ott a jogászok |abdtlba se fognak mellette rugni,
ha lesznek delegálva jogászok aYćĺlasztttsi Bizottságba. Egy vastagnyakú kálvinista, nehezen
meggyozhető és biztos vagyok benne, hogy elfogultsággal nem lesz vádolható, foleg nem a
bal o1 dal ir źtny tlb an."

dľ. Moldván Tünde
Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait és a jelenlévőkkel. Páľ mondatot mondana a
jelöltekľől. Botuzs Gyuláné a korábbi Választási Bizottságnak is tagja volt, ő a Polgármesteri
Hivatalban dolgozott a Képviselői Irodán és a Választási Bizottság melletti jegyzőkönywęzetoi
feladatokat lźtttaeI, hosszú éveken keresztül segítette a Bizottság munkáját, ezértiłgy gondoţa,
o egy nagyon alkalmas jelölt. Tudomása szeľint az elmult 5 évben is a Bizottság tagja volt.
Annak idején egyĹitt is dolgozott vele a Képviselői Iľodán, a régi képviselők ismerhetik is,
Szabó képviselő úr lehet, hogy nem talźtlkozott vele, de szâmtĺra egyźitaltn nem ismeretlenek
ęzek a feladatok. Kissné Boda Gyöľgyivel kapcsolatban elmondja, amit Képviselő úr említett
azt nem tapasztalĺa. Valóban l994-tól Bizottsági tag volt, korábban aZ 5-ös Egyéni
orszá'ggyilési Választókeľületi Yttlasztási Bizottságnak hosszú éveken át volt az elnöke,
környezetvédelmi mérnök. Akik régebben itt vannak, szintén ismeľhetik ót.Úgy gondolja, elég
nagy tapasztalattal rendelkezik ahhoz,hogy ezt a feladatot el tudja |tltni a választások során'
Simonfi Sándorról elmondta a véleményét Nagy István frakcióvezető úr, őt is biztosan többen
ismerik. Mint képviselo Újpest közéletében részt vett és egy alkalommal nemzetiségi
választáson aYtůasztâsi Bizottságnak ő is tagja volt, és emlékezete szeľint elnöke is, de ezt
most nem tudja megerősíteni. Úgy gondolja, neki is van tapasztalata a\lhoz,hogy a Yâlasztźşi
Bizottságbanrészt tud venni és frakcióvezeto urat meg tudja erősíteni abban, hogy biztosan el
fogja tudni látni ezt a feladatot. A póttagok közül Tóth Sándorné szintén egy ľégi kolleganő
volt, aki itt dolgozott a Polgármesteri Hivatalban, ő is vállalta ezt a feladatot, nagyon nagy
pénzugyi gyakorlattal ľendelkezik, ismeri az onkormtĺnyzati működést, jelenleg nyugdíjas. dľ.
Kulcsár Ferencet szintén nem kell bemutatnia az Otsztlgg.yúlési Egyéni Választókeľületi
Ytiasztási Bizottságnak is tagja, jogâsz és ő is részt vett a közéletben. Röviden ennyi
tâjékoztatźlst tud adni a jelöltekľől.



Szabó Balázs
Megköszöni a kimerítő vâIaszt' Annyit szeretne hozzźlfrlzní, hogy az elłĺterjesztést egyedül
Kissné Boda Györgyi szerepvtilalt,sa miatt nem fogja tudni támogatni, hiszęn 2018-ban, a
kamupártos ügyben szerinte dicstelenül és a jogszabályokkal szembe menve ltĺtta el a
tevékenységét. Egymás mellett ültek a Bizottságban és néha volt olyan eset, hogy egészen
felháborító módon döntött és szavazott azokon a parâzs hangulatú üléseken, amiken teljesen
egyéľtelmtĺ jogsértés és törvénysértés esete állt fenn. Ráadásul még ilyen cinikus válaszokat is
adott, hogy'' ha nem tetszik, akkor lehet reklamźini a Kossuth tér 1-ben", ez teljesen méltatlan
volt. Egyéĺtelmű, hogy 2018-ban a kamupártok súlyos módon avatkoztakbe a magyarorszá"gi
országgy(ilési vźiaszttlsba és a sajnos utólag azt is meg tudjuk âllapitaní,hogy ezt a vźĺlasztźĺsi
bizottságok orszâgszerte, de Újpesten különösképpen tétlenül néztékvégig é. 

"gy 
gyufaszźůat

nem tette keresztbe annak érdekében, hogy a vtiasztâstisztasâgźú e tekintetbenmegoizzek.Ez
vezette például ar-ra20l8-ban, hagy az EBESZ-nek a nemzetkozivźůasztási megÍigyelőit hívja
ki ide Újpestre, akiknek a megfigyelői világosan, saját szemükkel vették azt éšžre, hogyăn
hamisítanak aláírásokat az ajtnloivekľe és ezhogyannem tunik fel a Helyi YźĺIasztâsiBizottság
tagjainak. Annyi jó van ebben az előterjesztésben, hogy a másik kéttag, aki akkor tagja volt a
Helyi Választási Bizottságnak, ők szerencsére most nem kaptak szerepet, lehet szerinte a
harmadiknak sem kellett volna, ez asajtttpolitikai véleménye.

Nagy István
Sokkal durvábbakat mondott volna Szabő Balźtzsnak reklamáció esetén, mert azt gondolja,
nehezen lehet vele đűlőre jutni. Úgy emlékszik, hogy ez az elózo Választási Bizottság
feljelentést tett és a Rendőrség le is foglalt iratokat, tęhát ebből a Szempontból sem gondolja
azt, hogy most utólag ezt a Választási Bizottságot, meg annak a tagait minősíteni kellene.
Szerinte szavazzanak mert ennek semmi értelme nincs. Ręméli, hogy ezek a kamupártok máľ
végĺe eltűnnek és a jogszabályok olyan lehetőséget teremtenek, hogyha ezek előkerülnek, akkor
annak büntetőjogi következményei lesznek, mert nem sokľól hallottak, hogy úgy fejeződött
volna be egy tigy, hogy egy kamuptlttot alapitó és ajánlásokat hamisító személý komoly
retorziő érte volna.

Déľi Tiboľ
Megköszoni ahozzászólásokat és dľ. Moldován Tünd e jegyzó asszonynak ztrszőként adja meg
a szot.

dľ. Moldván Tünde
Annyit még szeretne elmondani, hogy a Yâlasztźĺsi Bizottságĺak az űj Ytiasztźlsi Bizottság
alakuló üléséig fog taľtani a mandátuma.Itt a testületi ülésen, nyilvánosan is szeretné a koľábbi
Bizottság munkáját megkoszöni, meľt tudomása szerint nagyon becsületesen, tisztességesen
végezték a munkájukat. Erľől egy levelet is fog küldeni a korábbi bizottsági tagoknak, és
ttĄékoztatja őket arról, hogy a mandátumuk megszűnt, egyben megköszöni a munkájukat.

Déľi Tĺboľ
Lezârja avitć.Í és szavaztsrateszi fel a határozati javaslatot

203l2023.(x.26.) határozata a Budanest Főváľos IV. kerĺilet Úinest Helvi Választási

íselő-testül ete a v źiasztási elj árásról
szőIő 2013. évi XXXVI. törvény 23. Ş-ában meghatátozott jogkörében e|jâwa - Budapest
Főváros IV. kerĹilet Újpest Helyi Választási Iroda vezetőjének indítványára - ugy dönt, hogy
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1) Budapest Főváros IV' kerülęt Újpest Helyi Ytiasztź.siBizottsźryatagânak:
Boľuzs Gyulánét'
Kissné Boda Gyiirgyit és
Simonfi Sándoľt

póttagjának: Tóth Sándornét és
dľ. Kulcsáľ Ferencet

vźiasztjameg,

Ż) továbbá felkéri a Polgármester, hogy a tagok és póttagok határidőben töľténő eskü- vagy
fogadalomtételéről gondoskodjon'

Felelős: 1) HVI vezetóje
2) Polgármester

Határiđő 1) pont: azornal
2) pont: 2023. októbeľ 3 1.

(18 igen, 1 nem, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

10. Tájékoztatás 2023. szeptember 2|. napja és 2023. októbeľ 17. napja köziĺtt
átruházott hatásktiľben hozott dtintésekľől
Előterjeszto: Déri Tibor polgármesteľ

Déľi Tĺboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kéľdés, észrevétel nem lévén szavazásra
teszi fel a hatârozati javaslatot.

Budapest Főváľos IV. keľület Úipest Önkoľmánvzata Kénviselő_testiiletének
a 2023. beľ 17.

ktiztitt átruházott h atás kii ľb en h ozott d ti ntés ekľő l
Budapest Főváros IV. keľtilet Újpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dont, hogy a
2023. szeptembeľ 21. napja és 2023. oktĺiber 17, napja közĺjtt tiruházotthatáskörben hozott
döntésekről szóló tâjékoztatâst tudomásul veszi.
Felelős: Polgármesteľ
IJatźrido: azonnal
(20 igen, elfogadva)

11. Tájékoztatás a lejáľt hatáľidejÍĺ határozatok végľehajtásáľól
Előteriesztő: Déri Tibor polgármester

Déľi Tĺboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kéľdés, észrevétel nem lévén szavazásra
teszi ťel ahatározati javaslatot.

Budanest Főváľos IV. keľület Úipest Onkormánvzata Kénviselő_testületének

1. Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
a 2023. októbeľ 26. napjátig lejárt hattndeju hatźrozatok végrehajtásźről szolő
tâj ékoztatőt tudomásul veszi.



2. Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzat Képviselő-testülete a
|85l2023'(IX.28.) hatćtrozattnak 4. pontjának végrehajtási határidejét folyamatos
határidőre meghosszabbítj a.

3. Budapest Fováros IV. kerület Újpest onkormányzat Képviselő-testülete a
I8312020.(IX.24.) határozatćłnak végľehajtási hatâridejét folyamatos hattndorc
meghosszabbítja.

Felelős: Polgármesteľ
Hatëńdő: azonna|
(20 igen, elfogadva)

Déľĺ Tiboľ
Az Egyebek napirendi pontban nem érkezett képviseloihozzźszólás, sem hattrozatijavaslat.
Nagy István képviselo úrnak adja meg a szőt.

12. Egyebek

Naey István
Elmondja' ha már ilyen gyoľsanvégeztek és úgy gondolja sokan szźĺntâk a délutánjukat amai
testületi ülésre, hogy itt egyutt lehetnek és megtárgya\hatjćk Újpest ügyes-bajos dolgait. Az
elmúlt napokban érte egy-két olyan impulzus, amit mindenképp szeretne szővâtenni.
Legelsőnek, éppen ma történt vele, és erľe szeretné felhívni a Tisztelt Tisztségviselők Íigyelmét,
és elsosoľban most Bedő Katához szől." Hogyha abizottsćĺgi ülésen valamire râkérdezek, akkor
ne legyen egyből az a vźĺIasz, hogy ez igy van és akkor a Kata, akinek egyébként láthatóan
fogalma nem volt az egész előterjesztésről, hátra szől a kolleganőjének, aki előre jön és
elmondja, hogy én htilye vagyok, mert nem azt lâtom, ami le volt írva az előterjesztésben'''
Miután nem volt nźia az előterjesztés, azt gondolta, tényleg lehetséges, hogy valamit benézett.
Elővette az előterjesztést, ami semmit nem tartalmazott anő|,hogy itt mi fog történni' csak lesz
egy rendezvény, amiľe konkľétan azvoLt beírva, hogy a 2024. februáľ I. napjânmegrendezésre
kerülő progľam megszervezéséremegbiznakegy egyéni vtilalkozoą a programot Jáger András
egyéni vźilalkoző szervezi. Egy hang nem volt aľľól, hogy ebben a programban nem arról van
szó, hogy valaki megszervezi a rendęzvéný 850 e Ft-ért. Egy rendezvény megszervezésére
kicsit sokallja, foleg annak ismeretében - mert azt is megnézte -,Bedő Katalinaztmondta, hogy
ok az UP-ban dolgoznak. ,,Nem Kata, a kabinetedben dolgozik az a három szervezo és egy
manager' aki egyébként szerintem bőven el tudná végezni, és akkor ęzekszennt el is végzi ezt
a feladatot. Igazábó| a Bizottság elé csak olyan eloterjesztések kerülnek, amelyek ugyan
semmitmondóak, de végül is ez egy művészeti tevékenységet fed le. Ebbol egyébként ma kettő
is volt, azontul, hogy láttam benne egyébként Zavatos dolgokat ezen kívül is'''
A másik, ennél súlyosabb ügy, a szakľendelo KHT átalakítási ügye. Azmalekeľült napirendről,
és miért került le a napirendről? Azért keľült le a napirendről, ,,mert mikor elolvastam ęzeket
az előterjesztéseket, akkor úgy felment a pumpa' hogy leírtam, hogy elmebetegek dolgoznak a
városvezetésbęn és a Városhâzttĺis, akik ilyen előterjesztéssel meg akarják etetni egyébként az
itt ü1ő képviselőket, mert ezek után azigyek után nem nagy érdeklődést tanúsítanak a Tisztelt
Képviselo Táľsak, meg a Bizottsági tagok, engem meg éľdekelnek.'' Nos, hát azérI azt szeľetné
megtudni, miért így keľült előteľjesztésre azugy? Ez nem maradhatvźĺlasznélkül. Ne menjenek
el a mellett csak úgy simán, hogy itt az előterjesztésben olyan szerepel, ami akozigazgatásban
nem fordulhat elő és ezt átengedte a Jegyző Asszony is. Az szerepel benne konkľétan leírva,

ţogy szabźtlytalanul fogják beadni a törzskönyvi bejegyzési kéľelmet a Magyar
Allamkincstârhoz, de majd valamikor hiánypótólj t,k.Eznem így működik' Ha létrehoznak egy
költségvetési szervet, annak meg kell nevęzni a vezetőjét és meg kell nęvęzni a gazdasâgi
vezetojét, és gondolja, minimum kell még egy olyan kollega melléjük, aki addig' amig ez a (.-=- -\
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költségvetési szeľv el nem végzi a munkáját, addig segíti' még akkor is, ha mindannyian tudják,
o is tud1'a, nem hülye, bogy ezta munkát a Szakrendelő KHT fogja elvégezni.
A másik, ami már végképp kiverte a biztosítékot, ott jutott el az elmebetegig, addig még csak
gondolkodott rajta, de hogy ,,elmebeteg vezetők vannak a városhâzźĺĺ az biztos'', és biztosan
kideľül abból, hogy meghirdetnek egy ptůyâzatot, amúgy szigoru feltételekkel, szerinte még
azok sem, akiket ide szttntak, még azok sem felelnének meg ennek a feltételnek. A következo
van oda leirva, hogy ,'ľészmunkaidőben, tehźĺt egy koltségvetési szervet valaki
részmunkaidőben lát el''' Ezt fuľcsállja' nem tudja' hogy ennek Van-e valamilyen akadźiya, jogi
akadtůya, lehet, hogy nincs, de azért ezt nagyoĺ furcsállja, hogy egy 4 milliárdos működési
költséggel működő KHT többmilliárdos vagyonának átvétele, 400-450 dolgozónak az âtvétele,
az összes szerzodések tltvétele, a különböző engedélyek, a NEAK engedély aťlnanszirozâshoz,
ÁNľsz engedély, ezmegvalősítható ľészmunkaidoben. Ettol kęzdvelönnek a legszebb tételek,
hogy ezhetl,4 őrébaĺ toľténik. Tehát havi 16 őrá,ban dolgozik egy vezeto' egy koltségvetési
szerv vezetője és a költségvetési szervnek a gazđasźĺgi vezetője és a végén ok alźlimak.
Nyilvánvaló, hogy az ęhhez jaro juttatás, illetmény) az meg gondolja - Ungár Klźra fizetése
olyan 2 millió forint körül lehet, lehet, hogy több, de mindegy -, olyan bruttó 2OO ezer forint.
Tehát valaki elhiszi ezt, hogy ez lehetséges és ez itt tĺtmegy nyolc emberen, akik ezt
leellenőľzik? Hát ilyen nincs a világon. Találnak-e olyan embeľt, aki a végén aláír milliáľdos
tételeket, hogy igen, ezt büntetőjogi felelősségében kijelenti, hogy ezek a költségvetési szerłhez
át lettek véve. ,,Ez nem rólam szól, nem a Szakrendelőről szól, hanem ľólatok, akik egyébként
felelősek lesztek ezért a vagyonért és ezért a költségvetési szervért' Peľneczky Lâszlőtől
megkérdezi, hogy ezt hogyan gondolta, ugyanakkor javaslatot is szeretne tenni, meľt
végigolvasta azt az előterjesztést, ami az źllamhttztartâsi törvényre hivatkozik' helyesen. Az
Al|amhźztartási torvényben egy költségvetési szerv törzskönyvi bějegyzésének van egy űľlapja,
amit pontosan ki kell tölteni. Több oldalas űľlap, meg kell nęvezni a vezetot, a gazdasägi
vezetot. Nem könný feladat azt kitoltęni, de legalább legyenek mögötte olyan dokumentumok'
amelyek egyébként hitelesek. Az,hogy aMagyar Államkincstźr eztbevette volna vagy nem'
erről nincs meggyoződve, hogy ilyen feltételek mellett' mondjuk példáuljóvâhagyottvolna egy
vezetői kinevezést.
Az egy másik kéľdés, hogy Ungár Klára volt az egyetlen' aki megkérdezte,hogy mi abaja ezzel
az előteľjesztéssel? Neki elmondta azt is, nem éľti, hogy miközben az tĺllamhtĺztartásí törvény
8. pontjára hivatkozik az előterjesztés, miért nem jutottak el a 9-ig. A 9. pontban konkľétan le
vanirva, hogy 100 o/o-os á'llami vagy önkormányzatitulajdonban lévő cég esetében, hogyan
toľténik a költségvetési szerwé töľténő źltalakitts. Nem szokott a feje a|att źilamhâztartâsi
törvénnyel aludni' nem is ez a ďolga, de most belenézett és elolvasta a 8 szakaszt és eţutott a
9-ig, amiben konkrétan le van írva, hogy ezthogyankell megcsinálni. Ez gyakoľlatilagmegfelel
a jogutódlásnak. Tehát a szakľendelő jogutódja a KHT lesz, ez egy feladat, átadás-jogutódlás.
Nem tud ľóla, hogy lenne olyan jogszabâly, esetleg az egészségýgyi törvény módosult, arĺj azt
mondja, hogy ezt nem lehet megcsinálni. Kicsit bonyolultabb, lehet, hogy mérleget
mindenképpen kell készíteni, de lehet, hogy könyvvizsgá,lat sztikséges hozzâ, azért, hogy ez
világos és tiszta legyen, hogy minden pontosan úgy történt. Még akkor is előfordulhat például,
hogy a leltár esetleg nem stimmel, mert valami lefelejtődött róla, mert ugye leltánalkell átvenni
ezt ahatalmas vagyont. Tehát ne nézzék egynást gyereknek, meg htilyének, meľt azt gondolja,
ez azt jelentette, hogy őket lebecsĺJllk azzal,hogy azt hiszik ezt beveszik. Ungáľ Klára neki azt
mondta, hogy ,'majd a testületi ülésen felemeljük ezt 40 őrara". Hât azért az elég furcsa lenne,
hogy egy pâlyázati kiírásban a heti 4 őrábo|, heti 40 őralesz, ami nem is heti 40 őra, hanem
havi 160 óľa, de mindegy. Ebben nęm akar most kötekedni, csak szeľetné tudni' hogy mi volt
az a loglka' milyen észjtĺttĺs alapjân történt ez igy, és került egyébként a mai napon a testület
elé. Miután rĄott, hogy elmebetegnek nevezni a vérosvezetőket az ęgy hívó szó és akkor
tényleg elgondolkodik mindenki azon,hogy miért mondja, de tényleg nagyon kiakadt rĄta. Azt
gondolja, ilyet még nem élt avi|ág, hogy egy ilyen megtörténjen. ok sem voltak tökéletesek, L
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például a mai első napirendi pontban volt olyan, amí az o ĺae3tit<uen keľült bele a
lakásľendeletbe, de a Koľmányhivatal ellenónzte, most észrevették, kiszúľták. Van ilyen,
hibázni lehet' Valaki a,,hoppát'' kimondta az ülésen, azthozzŕŕeszi, hogy egy klasszissaljobb
volt az elóző városvezetés.
A haľmadik az 56-os megemlékezés' Elmonđja, a Gyeľmek és Ifiúsági Hâz,,,te sem tudod
Tibor, mert valószinuleg, akkor még vagy általános iskolába jartâl, Vagy meg sem születtél'',
Újpest pźńhttza volt. Ež volt a p,ĺ'tt o'pónt itt Újpesten, ez łoh u' ,ĺ3p.'tĺ parnar. Azt kell
mondja' hogy Sztálin, Lenin és Rákosi Mátyás szelleme a hétvégén hazaérkezett az újpesti
pźtthâzba, ugyanis ott 56-ra emlékeztek és egy 56-os emlékkiállításnak meghirdetett kiállítás
volt, ami, ha jól emlékszik október zŢ-étől október 23-âigvolt nyitva. 

',Nem tudom Noľbi te
nyitottad meg? Te szoktad. Jó rendben Van' akkor te hoztad az ingyen vattacukľot' meg a
limonádét''. Az 56-os emlékkiállítás szeľinte nem fér bele egy 5ó-os megemlékezésbe.
Tiszteletlenség a hosök iľánt, sőt azt gondolja, méltatlan is az újpesti hősökhöz, aţlhoz a
kivégzett hét tůdozathoz,mtĺrtirhoz, akikitt kapták Újpesten a legsúlyosabb büntetést. Újpesten
ahétmźlrtir, akik többségükről utca van elnevezve, akik úgy kaptak halálos ítéletet, hogy semmi
olyat nem tettek, ami miatt ęzt érdemelték volna, tehát nem voltak itt Újpesten atrocitások.
Nyilván a Könyves Kálmán Gimnáziumot szétlotték, meľt ott az újpesti hősök is harcoltak az
oroszt harckocsikk aI és az oľosz megszállókkal szemben , de ezenközben forradalmi bizottságot
alapítottak, megszervezték Újpest életét, az újpesti lakosság elltttľ;źĺ. Addig semmi probléńa
nem volt, amíg valakit orvul agyon nem lőttek egy pékség előtt, amikor kenyéréľt tiltaksoľban'
Nagyfokú érzéketlenségľe vall, hogy egy olyan kiállítás kerül be ebbe az Újpesti Gyermek és
Ifiúsági Hâzba, aminek szeretném je\ezni, Belán Bęa az újpesti MSZP vezetője, ami megint
csak erős. Azt mondja, erős politikai t,i;hallása lehet a dolognak, különösen az uttn, hogy
megnézte a fényképeket, amik ott készültek, Szabó Baltvstől kapta meg, de nem volt nehéz
iigy, mert rćnézett a meghívóra és rögtön megnézte a honlapj źú annak a cégnek, aki ezt a
kiállítást ilyen,,vándorciľkuszként teríti az orszźlgban''. Most nem tudja eldönteni, hogy ez egy
mini Terro r Hźna, Újpesti Teľroľ Hźlza akart lenni 5 ó kapcsán?
Meggyozodése, hogy eZ nem lehetett véletlen, ha valaki megnézi a képeket, hát ott, semmi köze
nem volt 56-hoz, ez legiĺtkźhb 48-ra hajazott. A 48-as kékcédulás választások előtt a Magyar
Kommunista Páľtnak a reklámjai keľültek ki. olyanok voltak ott, nem tudja ismerős-e,
,,Fizessenek a gazďagok!''. Ismeros? Akkor ez azt jelenti, hogy a vl|äg, a történelem ismétli
onmagát. De volt ott olyan mondat is, ami szintén hajazene,,Megszüntetjük a drâgaságot|" Ez
nem ismerős? Szerinte ez is ismeľős, és, ,,Emelni fogjuk az életszinvona1at''.

NaeY István
Azt gondolja' elsősorban ez illetlen és méltatlan volt az irnephez, hozztÍéve, hogy
megbeszélték itt egymás között, hogy ettől fiiggetlenül egy ilyen kiállításnak helye lenne
Ujpesten, sót az újpesti oktatásban is helye lenne, hogy azok a gyerekek, akik 2006-ban
születtek, megismerjék, hogy hol és milyen köľülmények között éltek a szüleik és nagyszüleik,
inkább a nagyszüleik, dédszüleik. Sokat beszélnek arról, hogy jövőre már olyanok fognak
szavazni, akík azt sem tudják, hogy mi töĺtént 2006. október 23-tn. Azt gondolja, ezt ĺem
kellett volna. Azt gondolja, ez csak tényleg annyi, hogy elgondolkodnak, de úgy tűnik, hogy
nincs gondolat. Nincs gondolkodts ezen avttroshâzźln és mindenki szabadon jár-kel és intézi a
dolgait a sĄtú területén. ,,Tiboľ azt se tudja, hogy hol van' meg miről van szó. Norbert, aki
álpolgáľmesterként működik, nem ellenőrzi a kollegáit, és ez alegnagyobb probléma, hogy itt
mindenkinek van egy teritóriuma és olyan hibák kovetkeznek be, ami azért yan:" Lehet, ha
négyen, öten együtt vannak akkor is elkövetnék ezeket ahlbákat, de hátha valaki rájönne, hogy
ezt mégsem kellene.
A kövętkezo,harnâr itt az 56 szóba kęrĹilt és a 48-as vâlasztas és az, aĺni azvtan történt, hogy
itt Újpesten is kęzd kialakulni a személyi kultusz. ,,Norbeľt korĹil alakul ki a személyi kultusź,
mégpedig minden rendezvéný o nyit meg, kivéve az 56-os emlékkiállítást, ami ügyesen
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lepattant tőla." O ar, aki 7,5 millió forintért szeţvez felesleges rendezvényeket, mondjuk
például a Levendulapark, aminęk az e1y éves átadását ünnepelték meg, ami szerintem
teţesen. .... Miĺíĺ'oíonon kívüli beszélgetés ąląkuĺt ki'
,, Csak az a helyezt Norbert, hogy te számonkéľted rajtam a Borfesztivált. A Boľfesztivál
költsége 13 millió vo|t tiz ezer résztvevő körül voltak ott jelen. A Halloween is a tökvásár is
....." MikľoÍonon kívüli beszélgetés alakult ki'
Lehet, de Újpest legszínvonalasabb rendezvénye és félľeéľtés ne essék, fideszes kötődése van
annak, aki ezt szqvezi. Lehet, hogy nem véletlen az,hogy ez ilyen jól sikerült.
Bedő Kataĺin milłofonon kívĹil .... akkor két ezren voltak, most yąnnak tízezľen.
,,Nem tudom, én szerintem nem, meľt én elég sok időt toltöttem az újpestin is. Kata nem voltál
ott, most meg hiányoltalak, hogy nem ittál velem egy kortyot sem, pedig ľégebben milyen jókat
ittunk, meg másokkal is''.
,,Jó lenne visszafogni magatokat, nem biztos, hogy a kampáný közpénzből kell finanszirozni".
Ez egy versenyelőny, de azt gonđolja, hogy ezt a veľsenyelőný nem így kell kihasználni. ,,Ti
folyamatosan ezzęIjöttetek' ehhez képest, mi ministráns gyerekek voltunk''. Például, most már
lehetne összehasonlító elemzést végezni, hogy néztek ki az ęloző ciklus újságjai, meg hogy
néznek ki ma. Varjú Lâszlőval, minden nap, minden izébeĺ egy kisebb-nagyobb méľetű
Trippon képekkel, néha beférnek az önkormtnyzati képviselők is. ,,Tehát, fogjátok vissza egy
kicsit magatokat, meľt higgyétek el, hogy ez túl fog billenni, túl fog źlradni és akkoľ nagy baj
leSZ''. Megköszöni, hogy meghallgatták. Nem tudja, hogy lesz-e ennek tanulsága vagy kap-e
vtůaszt râ, de ezt szükségesnek érezte elmondani és ,,Lâszlő majd te azért meséld el, hogy a
fenébe gonđoltad ezt a Szakrendelő tLtadtLs- ćLtv ételt!"

Déľi Tibor
Pemeczky Lâszlo alpolgáľmester úrnak avźĺlaszadźtsra a megszólíttatott jogán megadja a szőt.

Peľneczkv László
Négy pont hangzott el. Az elsőben, ha jó értette a JAZZ IT UP-ról volt szó. Szeľetné je|ezni,
hogy az eggyel ęzelőtti előadáson ott volt, telthźĺz volt, Lang Györgyivel és Kálloy Molnáľ
Péterrel, zseniális volt, Sajnos Szulák Andreáľa nęm tudott elmenni' mertlâzas volta' de úgy
hallotta, hogy,,nagyon' nagyon bitangra'' sikeľült ez is. Szinte kifolyak az ajtőn, azt gondolja,
hogy folyatni kell minden körülmények között. Ez egy támogatandó, díjmentes, kultuľális
esemény, amin Újpesten bármelyik zenei rajongó részJ tud venni. Szeľinte ez egy nagyon'
nagyon jó dolog, folytatni kell.
A szakľendelore majd a végén reagtĺlna. Az 56-os kiállítást nem látta, nem szeretne erről
nyilatkozni. o orbán Viktoľt ltńta feszengeni Putyin mellett október 23-a komyékén, az
legalább annyiľa kellemetlen volt' így rźnézésre. Most nem volt ilyen harci játék, de neki
nagyon tetszett, szerinte egy méltó megemlékezés volt.
A személyi kultusszal kapcsolatban annyit szeretne hozztltenri, hogy most volt a Babits
Gimnáziumban a XXX. Kadlecovics Géza Helýörténeti Vetélkedő, ahol újpesti gimnáziumi
csapatok vettek részt, és a károlyisok nyertek. o nyithatta meg és végig ótt maradt, szeret
vetélkedőn részt venni. Az egyik feladat azvolt, hogy egy 56-os visszaemlékezés sorrendjét
összekeveľték és helyes időľendi sorľendbe kellett rakni. Nagy meglepetésére, ezt a
visszaemlékezést a mindmáig jó egészségben élő anyósa, Kecskeméti Istvánné, Kláľi mama
írta. Nagyon szép megemlékezés, megjelent egy könyvben, ilyen összefonódások voltak.
Elmondta neki, a mama örült, hogy belekerült az újpesti tananyagba és az 5ó-os
megemlékezések körébe és csak azt irta nekem a családi csętszobában, hogy nagyon ľemóli, a
mi gyermekeinknek eztmźtr nem kell majd megtapaszta|nia' sem semmi hasonlót. Ilyen módon
történtek szintén nagyon méltó megemlékezések. Ez egy kifejezetten I956-ra, a spoľtolókra, a
melbourne-i olimpiára kihegyezett helytörténeti vetélkedő volt. Szerinte ezt is érdemes
folytatni, a megnyitókról nem szeretne nyilatkozni.



A Szakľendelővel kapcsolatban nagyon sajnálja' hogy'' a WC mellé ültél és felszaladt a
pumpa'', de az ahelyzet, hogy nem emiatt vették le most a napirendről, hanem azért,mert23
kerĹiletből összesen 7 kerület van, akik hozzźnk hasonló cipőben járnak és Nonprofit Kft.
formâjabanüzemeltetik egészségügyiintézméĺyüket, aszake||źtźtst. Ilyen Óbuda, Ferencváros,
Ujbuda' Angyalťold, Pestszentlőrinc és Budafok-Tétény' Már nyáron elkezdtek gondolkodni
azon,hogy milyen formában lehet majd ezt a kötelezo ttalakítâst végrehajtani, hiszen nem ok
talâItâk ki, kiválóan múkĺjdik a NonproÍit Kft. Jött egy törvény, nem nagyon volt hozztĺ
végrehajtási rendelet, nem szerettek volna úgyjárni, ahogy a védonőkkel, hogy nem tudnak
dtĺlőre jutni, megállapodni, mert nincsenekhozzá, végrehajtási rendeletek. Lehet, hogy ebben
egy kicsit eloľe szaladtak. Ez aZ anyag, ami elkésziJllt, ez egy nagyon hosszasan, tobb köľben,
több ügyvéd ëůtal, jogászokkal, mindenkivel egyeztetett anyag,ha ez így ebben a formában
bement volna, akkor ęZ egy teljesen vźilalhatő, szabályos, jogszerű dolog lett volna. Tudván
azt,hogy egy eljáľásrendi ok miatt 30 napos átfutása van egy vezętő kiválasztásźnak, ezértmâr
eleve jelzett módon hiánypótlásľa kell felkészülni, tekintettel arra, hogy van szźlmtalan olyan
eset, mondjuk egy cégalapításnál, hogy így kell eljárni, meľt még nincs meg minden szükséges
irat vagy minden szükséges eljárás nem futott le, itt különfele határidők vannak. Mivel ezt az
előterjesztést levették a napirendről ennél ľészletesebben most nem szeretné kifejteni, de
nyilván 30-án majd visszatérnek râ. Hozzáúeszi, azért vźĺlasztotttĺk eredendően ezt az
eljáľásrendet, miszeľint megalakíthatnánk zöldmezősen egy költségvetési szervet, mert így nem
kell feltétlenül megsztintetni a létező Nonpľofit Kft-t, hanem valami megosztásban valamit
lehet vele kezdeni' de menet közben kideľült, hogy ez a bizonyos Áht. szerinti átalakulás is
felmeľülhet útként. Ezt is meg fogják vizsgálni. Nem teljeseĺkizźrt, hogy ugyanez az anya1
fog visszajonni novemberben, vagy ugyanezzel atartalom és eljárásrenddel, az sekizârt, hogy
majd az Áht. szerint fognak menni. Ezt űjra meg fogják vizsgálni ezekkęl az emlitett
kerülętekkel egyĹitt. Itt ezen a ponton szeretné azt mondani, hogy ,,ez ĺy7lvtn sztlmtalanszor
elhangzik tőled István, hogy ezért çsinttltunk valamit, meľt te valamit k1irttLl a Facebook-aid
egyikére''. Szeretné jelezni, hogy restelli' de nem szokta olvasni, legfeţebb a politikusi oldalt
olvasta, és lt.i'ta, hogy ,,Mindenki elmebeteg'' címmel kijött egy háľomsoros valami. Azt
szeľetné mondani, hogy ,,az nem szép ltĺtvtny mondjuk, amikoľ egy kisgyerek hisztizik egy
boltban' és követeli, hogy azt amacit,vaEY nem tudom mit' vegyék meg neki a szülei, de még
az is kozelebb áll egy előterj esztéshez, meľt benne Van' hogy pontosan mit akaľ, mi a
problémája, vannak taľtalmi elemei, nem csak ilyen otromba, vulgáris, másokat minősítő
szavak, amit nyilván nekem vźiasztott közszereplőnek el kell viselnem, bár megjegyzem
nagyon szomorúnak taľtom, hogy a közbęszédben ez az a|pâi bunkó stílus így elterjedt.'' Azt
mindig elmondja, nem tűri, hogy a kollegáinak, mint ahogy Nagy István megtette, felsorolják
a neveit. oket nem, csak választott vezetőket lehet ilyen módon minősíteni, de nem fogadja el
azt,hogy hivatalból ezt a kötekedő stílust kellene alkalmazni. Aztźnkiderült, hogy nem csak a
nagyistvánujpest hivatalos oldaladon, hanem a magźĺn proÍilon is van egy ,,Most ez hosszú
lesz'' című sokkal hosszabb szösszenet. ott nincs sző aľ:őI, hogy lehetett volna az Aht szerint
is menni, ott csak az eljtĺrźmendrol van szó, de közös tulajdonsága ezeknek, hogy a Facebook
bejegyzés vagy a rádióműsorba betelefonźits vagy a TV_be nyilatkozás nem számít jelzés
éľtéknek. Ha a nepioleti.alpolgarmester@uipest.hu _raęrkezett volna pârhuzamosan ugyanez a
tartalmi észrevétel, akkor tudtak volna valamit kezdeni vele. Ha a 06-20-390-05-65
telefonszámomon' ami nyilvános' felhívja Nagy István, akkor becsatornázhatő lett volna. Az
ajta1a elotte is mindig nyitva áll és oľülne neki, ha időnként beszélnének, de megértette a
bizottsźryi ülésen, hogy itt valami lámpák miatt ,,még be vagy akaďva". Ha hivatalosan nem
érkezik építő jellegű, konstruktív kľitika, csak annyi, hogy,,mindenki elmebeteg", azzal sajnos
nem tudnak mit kezdeni, pláne, hogy ,,akinek nem inge ne vegye magtra, akinek meg inge
oltözzön fel nagyon gyorsan'', ahogy Hofi mondta, nekünk ęZnęmvolt az ingünk.



A lényeg, hogy ,,a kĺjvetkezőkben sem fogom érdemi je|zésnek tekinteni a különböző Facebook
felületeken tettbejegyzéseidet' de nagyon kéľlek, hogy egy lendülettel akkoľ hivatalosan is küld
el és akkor már tudunk vele valamit kezdeni.''
A jövő hónapban szźlndékozzák visszahozni a Szakrendelő alapítâs igyét, a többi keľülettel
egyeztetnek és akkor vagy Áht. szerint va1y amost megfo galmazottakhoz hasonló eljáľásban
ki fogják találni azt, hogy miként lehet ezt szabályosan, jól benyrijtani, megvźtlasztaĺi a
vezetőket. Nyilvánvalőan ez nem egy múködő intézmény, ez egy megalapítás fel évre, a
megalapitźlsľa kerestek csak vezetőket, mert kotęlezo. Tehźlt ezért nem e1y 4 milliáľdos
iĺtézmény működtetéséről, hanem annak az e|inďitë.sáľól van csak szó és természetesen utána
pëiyźĺzĺi kell a végleges főigazgatői posztra, de jő ezt is tudomásul vették. Novembeľben
folýatják és addig mégaz érintett kerületek közott és házon belül is sok egyeztetés lesz, eţlhez
kéri Nagy István és mindenki konstruktív egyĹittműkodését.

Déľi Tibor
Felhívja a Tisztelt Képviselő-testület figyelmét, hogy a képviselői kérdések és az Egyebek
napirendi pont nem nagyon keverhető ossze. A képviselő kéľdéseknek is megvan a formátuma,
az SZMSZ szeľint három őrt;val a képviselő-testületi iilés előtt lehetne beadni, valamint
napirend előtti felszólalást, amire most nem volt kéľés' egy őrtĺval azij'lés kezdete előtt kellene
bejelenteni. Szeretné elkerülni azt, ami az előzo ülésen történt, amikor ozsvttth Kálmán
képviselő úľ Trippon alpolgármester úrľal kerďezz-ťeleleket próbált egy óľában létľehozni.
Szabó Balâzs képviselő úrnak adja meg a szőt. Tâjékoztatja képviselő urat' hogy az Egyebek
napirendi pontnál jtlmak, ahol senkinek írásos előteľjesztése, kérdése stb. nem merült fel.

Szabó Balázs
Szeľinte nem baj, hogy beszélgetnek dolgokról, akár kötetlenebb formában is. Ezen a kiállításon
nincs annyira fennakadva, mint Nagy István, ezt jelezte is felé, de valóban úgy indult a töľténet,
hogy Z3-źnkora délután ftjlhívta egy ismerose. Azt mondta, hogy,,hát ez szomý ęz akial'litëls
ezt,hogy gondolja az Újpesti Önkormányzat,hogy ilyen kommunista dolgokat állít ki''. Pont
autóban ült a gyermekeivel, gondolta akkor megáll és megnézi. Délelőtt nem tudott részt venni
a megemlékezésen, akkor legalább ennyi újpesti pľogramja legyen október 23-tn. Megnézte,
valóban egy csomó képet készített ľóla. Nem taltĺlta annyiľa problémásnak, mint Nagy István,
ugyanakkoľ valóban neki is az volt az é|menye, mintha a levegőben lógna ęz a kitĺllittĺs.
Elmeséli a történet elejét, de pont az 56-ről nem szól. Tehát valóban a 40-es évek végét 50-es
évek elejét rendkívül széles konĺen és rengeteg tźĺrgyi emlékkel illusztrálta. ''Az okokat, akkor
ezek szennt megmutatta, vagy az okozatot, de magźĺt az okot, hogy miéľt tört ki az 56-os
forľadalom, aztta|źn elmulasztotta ez a kiállítás.''
Nem volt ez elhibźzva, csak egyszerűen egy nagyobb hangsúlý kellett volna taltn az 56-os
vonatkozásra is fordítani, mint ahogy mondjuk tette az Újpesti Önkormányz at az elmiĺlt
időkben va1y az elmúlt években, amikor itt a Főtéren ilyen hagyományőľzők keľetében hívták
életre az 56-os foľradalmat vagy akâr egy csomó újpesti tźltgyi emléket vagy fényképet is ki
lehetett volna állítani ezen a kiállításon. Azt gondolja, akkor egy keľek toľténet lett volna, így
azért híźĺnyérzettęl tźxozott, meg ezek szerint a barźttja is, aki erről értesítette. Ugyanakkoľ
megnézte itt az IĘilsźlgi Häzzal, a régi pëńhźzzal szemben a molinó kiállítást, ami viszont
elnyerte a tetszését, úgyhogy ezéľt külön gľatulál. Azt gondoţa, Újpesten is vannak jó
progľamok, vannak kevésbé jó programok, de a kiállítás most talán ebben az évbęn egy kevésbé
jóľa sikeredett. Biztos benne, hogy jövoľe majd jobb lesz. Azt gondolja, most az egész
orszägban visszafogottak voltak az 56-os megemlékezések. Azt gondolja, akorttbbi években
sokkal nagyobb embeľtömegek vettek részt az ünnepségeken. Idén egyfajta aptúitĺt érzett o is,
még saját magán meg a köľnyezetében is. Ezlehet, hogy ennek az évnek a specifikuma.
Van egy kérdése a közelmúltban felmeľült egyik problémával kapcsolatban Polgármesteľ
urhoz. November 1 l-én tudomása szeľint lett volna itt egy koncert a városban. November 1l. a
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Lengyel Nemzeti Függetlenség Napja és, ha jól tudja akkor sikerült egy lengyel zenekarnak,
sőt két lengyel zenekamak is a konceľtj ét a nemzeti ünnepükön betiltani. Ennek a töľténete mi
v,olt? Ezt meséje el Polgármester úľ, mert azt gondolja, azért ez viszonylag bartisâgţaIan lépés
Ujpest váľosától, hogy lengyel zenekaroknak a fellépését akadályozzameg. Nagyon emlékszik
arra a jelenetľe, amikoľ a diákfesztről vitatkoztak, vagy amikor DJ Gyóntatófiilkének a
fellépéséľől vitatkoztak ebben a teremben, hogy mit szabad és mit nem és emlékszik Trippon
Norbert felszólalására, arni tényleg egy komoly, filozófikus magaslatokba nýló felszólalás
volt. ,,Hogy jövünk mi allhoz, hogy mi betiltogassunk ľendezvényeket, hogy jövĺink mi ahhoz,
hogy megmondjuk, hogy a fiatalok hogy szórakozzanak,kik vagyunk mi, hogy gátat szabjunk
a fiatalos hévnek és hogy ki az, aki nem vett még ľészt ilyen koncerteken és igenis mi nem
tilthatunk be rendezvényeket''. Ehhęz képest úgy tiĺnik, nem tudja a történet elejét, nem tudja a
töľténet végét, a Facebook posztot ismeri, de amit Déri Tibor kiposztolt, hogy lett volna itt egy
jobboldali rendezvény, ha jól tudja, akkoľ az oFF Kultúrházban, de eztmajďmegerősíti, ezt se
tudja pontosan, csak egy pletyka szintjén hallotta és elvileg ott lett volna két lengyel zenekar
fellépése' Jelzi, nem kívánt ezen arendezvényen részt venni, tekintettel ana,hogy minden év
novembeľ 1l-én Varsóban vaî, az ottani nemzeti ünnepen. Ezt a jő szokását 2OIO őta egy év
kivételével sikerült eddig minden évben tartania, tehât ha akart volna se tudott volna ezen a
ľendezvényen részt venni, de azért volt egypáľ ismerose, aki meg szívesen elment volna eÎre a
koncertre' ha nem tiltotta volna be Déri Tibor. Ennek a renďezvénynek a körülményeiről
szeretne érdeklődni és tisztâzĺi ennek a helyzetnek a részleteit, hiszen azt gondolja, ha DJ
Gyóntatófiilke meg most ezek szerint Lang Gyöngyi flol tudott lépni Újpesten, akkoľ nehogy
máľ két lengyel zenekar ne tudjon ťollépni. Tehát Lang Gyöngyit, hogyha beengedjük Újpestre,
akkor a lengyel zenękart is engedjük be, azt gondolja. Bocsánat, akkor Falusi Mariann volt,

ţeki gyakoľlatilag egy és :ugyaÍLaz. Tehát lengyel zenekart szerinte ne tiltson be Újpest
onkormányzata, inkább vtrja szeretettel őket és tegyen meg mindent, hogy a ľendezvényük
sikeres legyen.

Nagy István
Most már befejezi, csak néhány dolgot szeretne itt megjegyezni. Az egyik, hogy Perneczky
Lászlónak inkább nem kellett volna megszólalnia, semmire nem adott konkrét vćiaszt. A
mamának jó egészséget kíván, és nyilvánvaló o megélte 56-ot, tehát neki vannak élményei és
olyan élmények ezek, hogy nem kívánja vissza azokat az idoket. Véleménye szerint és úgy
gondolja, ebben igazavan,,,azoknakazintézményvezetőknek és az Önkormányzatnâ| dolgozó
osztźiyvezetőknek, főosztályvezetőknek a neve megjelenik az onkormźnyzathonlapján, vagy
adott intézmény honlapján. ok kcizszereplők és én az ő nevĹiket ott emlegetem, ahol akaľoň.
TĄékoződj rcIa, ennek nincs semmiféle olyan törvényi akaďćůya, amiről te beszélsz,
nevesíthetem őket.''
Kettő, sajnos nem alkalmazhat testi kényszert, hogy rendben menjenek a dolgok, ezért a
verbális erősza\<hozkell fordulnia és ezt sokszor meg is kell tennie, mert egyébként nincs hatása
annak, amit elmond. Tehát, a levegőbe beszél, nincs hatása, legfeljebb akkor, ,,amikor
lenyuljátok az otletet és elkezdętek tiltakozol a LED izzők ellen, azttnTrippon Norbert, mikor
meglátja benne a politikai lehetőséget, akkor megvásároljuk a LED izzőI és úgy tudja
februárban is lesz LED izző osztás, majd amikor egy Fideszhez közelinek taľtott szervezet
elkezd LED izzo progľamban részt venni, akkor megjelenik, hogy mi adathalâszattal
fog1a1kozuŃ'', Egy percig nem gondolkodik el sęnki azon,hogy vajon miért van a4 hogy a
XIII. keľĹileti ÖnkormtĺnyzatMSZP-s polgármestere) a XV. kerületben a DK-s polgáľmestere,
illetve ugye DK-s többségű meg MSZP többségű ÖnkormányzatLBD ízzőkat oszt ugyanúgy
CYEB-bel, a CYEB Eneľgia Kereskedő céggel. ,,Egy peľcig nem gondolkodtak el azon,hogy
azért, mert így működtök, ahogy múködtök, mert nincs biza|om az irânyotokba, mert
egyébként' ha mźr adathalászatról beszélünk, mi tortént egyébként 2020-ban"? A NAIH 4
millióra kaszâlta el az Önkorrntĺnyzatot 26.000 személyes adattal való visszaélés miatt.
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Megtörtént? Megtörtént. oket még nem kaszźitttk el. Egyébkéĺt jelzi, hogy ők nem kezelnek
személyes adatot, tehźtt ehhez az ugyhöz nekik semmi közük, ezt a CYEB intézĺ. ok abban
vesznek részt, segítenek abban, hogy eztminé| többen megtudják és a városvęzetés meg segített
abban, hogy az emberek megľémüljenek' hogy itt jogosulatlan adatgyújtés történik, és mivel
ezt megcsiĺtůttlk, akkoľ most szeretné jelezní, mindig jelzi, hogy ebben az igyben, ami most
tortént az utalvtnyosztásnál, hogy 26.000 személyes adattal történt visszaélés, ezért megint
feljelentést fog tenni.
Azt gondolta, tLtlép ťolotte, kapják meg a nyugdíjasok most mtr a 6000 foľintot. Ugye Ż év
kiesett, mert 2 évig nem volt utalványosztás, 2 év kiesett, de jönnek a vâlasztások, mindenki
nekilendül aközérzeţavitő intézkedéseknek. Tehát, úgy gondolja, ez a rendelet nem adott
felhatalmazźst arra, hogy a Jegyzo a népességi adatok között vagy a lakcímnyilvántaľtásban
kotorásszon és nem adott lehetőséget arra sem, hogy tttadja a Polgármesternek. ,,Most eztmeg
fogom tenni, csak azért, ha szóľakozzunk egymással, akkor tudjátok, amilyen az adjonisten
olyan a fogadjisten. Semmit nem hagyok megtorlás nélkül, mert pofátlannak tartom, hogy akik
egyébként visszaélnek személyes adatokkal' bizonyitva van, hogy visszaéltek, azok írogatnak
ilyeneket egyébként'" Ezígy nem múködik. Írogatnak ilyeneket, hogy nem vett részt aFidesz
az 56-os ünnepségen, egyébként úgy emlékszik, hogy annak idején ęz a vźłIasztási szövetség
sem vett részt az Ujpesti onkormányzat. . . . Milĺľofonon kívüli vita ' . .

',Nem, külon ünnepeltetek a szobomźú beszélt ott hülyeségeket a Szalma Botond''. Azt
gondoţa, nem biztos' hogy nekik együtt kéne ünnepelni 1956-ot ilyen elozméĺyek után, ,,azért
vegyünk egy kicsit ebből vissza. Tudjátok, a politikában alapvetés, megtanítom nektek, ahogy
támadnak, úgy kell védekezni, és most máľ nem lesz olyan, hogy ha velem szőrakoztok, én
viszont támadok és főleg úgy, hogy egyébként bőven vaĺ râ ok, hogy egyébként az
onkoľmán yzatot mino sítsem''.
Erre a veľbális ęrőszakra viszont reagáltok és kiderül, hogy igaza van, szólt és mindig szől,ha
valami pľobléma van. Szó1, de az nem műkodik, hogy Peľneczky LâszIó helyett dolgozik, hogy
megcsinálja és o pedig majd itt eloterjeszti és veľi a mellét, ezigy nem működik.'' Most -.gi''t
szol, ,,ha ezt amődszertvâlasztjátok, amit most választottatok vagy vtiasztottatok volna, akkoľ
apénzigyekért és gazdálkođásért felelős alpolgáľmester úr vizsgälja meg, hogy lehet-e belőle
ÁFA probléma? 4 milliáľdos Vagyon Árł nelnil mozoghat-e? Lehet, hogy igen, meľt lehet,
hogy az egészségügy źialakitźtsról szóló töľvény ezt megengedi, de azért gondolkodjatok el
azon,hogy ezbiztos, hogy így van? Valószínu,ha az Aht. szerint m€gY, akkoľ nincs, de lehet,
hogy ha másképp megY, akkor máľ igen.

Bedő Katalĺn
Tisztelt Képviselő-testület! Tisztelt megjelentek! A kiállítással kapcsolatban szeretne pár
mondatban reagźtlni és nagyon köszoni frakcióvezető úrnak, hogy elmondta, helye van ennek a
kiállításnak, de egy kicsit távolabbról kezdené, hiszen a covid uttn202I-ben és 2O22-bęn 56-
ot egy nagy eseménnyel ünnepelték. Hadijátékbemutatót taľtottak, különböző hadieszközökkel,
tankokkal és szabadtén kiál|itâs keľetében mutatták meg Úipest lakosságtnak az 56-os
történéseket' Idén szerényebb költségvetés mellett - miután mźlr 2 évęn keresztul ezbemutatták
-, az Iť1l;;stlgi Hâzban rendeztek egy kiźĺllitźĺst, az újpesti vonatkozásokat pedig szabadtéri
kiállítás keretében mutatták be, emellett pedig volt egy nagyon szép megemlékęzésük.
Nem igazán éľti, hogymi aproblémaazzal,hogy az Iţúsági Htzbantörtént ezakial|ítźts, hiszen
számos kiállítást szokott ott lenni, és aztgondolja, az Ady lebontásával szúkült a helyek szttma.
Tehát, nagyon sok variáció nem is lett volna zźĺrtÉn rendezvényre, és azt meg végképp nem
éľti, mi a pľobléma azzal, hogy egy konajzot próbáltak bemutatni, hogy milyen miliőben,
milyen tźtrgyakkozott, milyen plakátok között éItekaz emberek. Egyetért, boľzalmas volt, ettől
fliggetlenül ez megtöľtént és helye van annak, hogy bemutassák ezt, aktr gyermekeknek, akáľ
felnőtteknek.



dr. Tľippon Noľbeľt
Igen tisztelt Képviselő-testület! A mai ülésünkön bebizonyos odott az az alapelv, ami szokás és
tapasztalat, ha kevés a szabnaí előterjesztés, meľt éppen egy olyan hónap van, ahol sok a
politika, tehát ľeméljük a következo hbnap az olyaniËsz, amikor több szakmai előterjesztés
lesz, meľt akkor talán kevesebb lesz a politika, a páľtpolitikai és a személyeskedés. Hamtrr így
alakult, akkor így alakult, és szerinte helyes is, hogy beszélnek, vitatkoznak fontos kéľdésekrői,
ha azt méltóságteljes stílusban, a váľoshoz illő és méltó módon teszik.
56-ról engedjenek meg kettő mondatot, amit fontosnak tart. 56 megítélését tekintve szerinte
nincsen különbség közöttiik ebben a Képviselő-testületben és ezt fontosnak tĄaleszogezni,
legalábbis nagyon reméli. Önkormányzatunk az 56-os mtĺrtirohől, ahogy Fľakcióvezető úr
elmondta, számos utctlt, közterületetnevezętt el és ténykérdés, hogy ez így van. Megemlítené
azt is, hogy 2009-ben Kelemen Gyula az újpesti sztrmazésu szociáldemokľata politikus és
Nagy Imre a kormány államminisztere tiszteletére Káposztásmęgyeľen szobrot állítottak,
illetve, ha jól emlékszik, a tavalyi esztendőben döntöttek aľ:ől a Fővárosi Önkormányzat
hozzâjttrulćĺsával, hogy Ujpesten Nagy Imľe pa k elnevezéssel a Haľgita utcai Patika mögötti
terület, Nagy Imre máľtír miniszteľelnökünk nevét fogja a jövőben viselni, ezt fontosnaktĄa
leszögezni.
Elmondja azt is, hogy onkormźĺnyzatunk a lakossági, újpesti igényeknek megfelelően
szćĺmtalaĺ ingyenes juttatást vagy ingyenes szolgáltatást biztosít az ítt élőknek és szerintę ez
így helyes. Ingyenes juttatásként említhetné akár májusban a muskátliosztźst, a még most is
zajló FKF zstk osztâst, és igen, atavalyi évben volt LED izző osztás.
A koľábbi ciklusokban is volt LED izző osztás és valóban készülnek LED izző osztásra es ezt
helyesen látta Fľakciővezeto úr, a következő esztendőben is. De említhetné akćłr a Megbecsülés
Pľogramot, melynek keretében öľömmel ttĄékoztathatja a közvéleméný, ha jól emlékszik
18.201 jogosult vette át azutalvtnyukat, de szintén ingyenes juttatásként számos más ilyet
felsorolhatna, akttr az oszi novényosztást is tekinthetné ilyennek, akźr a mikuláscsomagokat,
amit tľadicionálisan minden évben készíttet a váľos, akár a Tökfaragó rendezvényünkľe a tök
ingyenes biztosítását' Nem nagy dolog, de mégis fontos dolog szerinte, akár adott esetben egy
rendezvényen egy minifánk vagy éppen egy fagylalt a gyermekeknek. Azt kell, hogy mondja,
bár voltak olyanok a Képviselő-testületnek nem tagjai, akik a muskátlioszttlsthitvźny, ócska és
komcsi eseménynek nevezték emlékei szeľint, amit a lehető leghatfuozottabban
visszautasítanak, ugyanakkor azt gondoljttk, az atapasztalat, hogy az újpestiek örülnek ęzeknek
a figyelmességeknek, adott esetben támogatásoknak és igénylik is, ok pedig igyekeznek ennek
az igénynek megfelelni. Nem csak ingyenes juttatásokat biztosit az onkormányzat, hanem
ingyenes szolgźĺltatźlsokat is, ha szabad ilyen , 

jogi bikkfanyelven'' fogalm aznia.Ilyenek például
a közcisségépítő események, rendezvények, amik adott esetben néhány 100 fónek, adott esetben
tobb 1000 Íbnek szólnak, attól fiigg, hogy milyen jellegú eseményről beszélnek' Peľneczky
alpolgármesteľ úr beszélt a J AZZ IT UP-tól, ami egy bizonyos közönségnek szól, d'e példaul az
újpesti nyugdíjasok, a szépkoruak ízlésének megfelelő rendezvényekről is beszélhetnek.
Beszélhetnek a nagyobb tomegrendezvényekről vagy beszélhetnek a kisebb családi
eseményekről és rendezvényekĺől is' ahol hála a jó Istennek, hogy nem ketten-hárman vesznek
rajta részt, hanem nagyon sokan, tobb szźĺzan illetve több ezren vesznek részt ezeken az
eseményekęn) azaz az újpestiek igénylik ezeket az eseményeket, márpedig ha igénylik, akkor
ok ezeket az eseményeket biztosítani fog1ák a jövőben is.
Szeretné elmondani azt,hogy ęzęk az események és rendezvények, nem zttrt események és zélrt
rendezvények, ezek mindenki sztlmźlra nyitottak' ezért szęretnébuzditani képviselőtársait is,
hogy minél több ilyen eseményen vegyenek részt, mert azt gondolja, hogy nem csak egy
minoségi idotöltést biztosít egy családi rendezvény' egy koncert, egy kozosségi bármely más
rendezvérĺy, hanem nagyon jó lehetőségarrąhogy az újpestiekkel közvetlenül tudjanak szót
váltani a problémáiL<rol, az észrevételeikről.



Azt gondo|ja, az lenne a helyes, ha minél több újpesti kozszęreplő és politikus részt venne
személyesen ezeken az eseményeken és közvetlen kapcsolatot tudna ily módon źĺpolni az
újpestiekkel, Azt gondolja' a személyes kapcsolatot semmilyen elektronikus formátum,
beleéľtve a különféle közösségi oldalakat is, nem helyettesítheti. Azt gondolja, a személyes,
valódi embeľi kapcsolatot, az egymttsnak való köszönést, az egymással való beszélgetést, egy
kézfogâst semmilyen Facebook kommunikáció nem helyettesíthet, és azt gondolja, ne is
helyettesítse.
Aĺľa buzdit mindenkit, hogy a jovőben ezeken az eseményeken, aki tud, az vegyen részt, ha
viszont nem vesz részt rajta, akkoľ felhívja a f,rgyelmet arÎa, ne panaszkodjon, hogy lemarad a
konceľtľől, ďe ana se panaszkodjon, hogy nem jutott neki vattacukor, mert a gyeľekek megették
és oľültek neki és azt gondoţa, ha igény van tokre a Tökfaragó Fesztiválon, ha igény van
muskátlira májusban, ha egyébként örülnek a gyeľekek a fagy|altĺak, akkor lesz tök is, lesz
fagylalt is, lesz muskátli is, tudják mit, lesz vattacukor is a gyeľmekeknek és ezt semmilyen
kampány' gyílölet vagy kampánypolitikai eszkozzel elvenni tolük nem engedik. Megvédik
ezeket a juttatásokat és megvédik ezeket aközösségépitő eseményeket, ľendezvényeket, amit
az újpestiek tőlük elvámak és csak azért,mert kampánygyĺlölet van egyes személyek részéról,
nem enged1k ezt elvenni, sőt mi több, ezeket biztosítani fogják.
Szeretne elmondani még néhány dolgot Önökkel kapcsolatb an a tisztźnlátás érdekében. Az
elmúlt pár hétben, páľ hónapban számos ilyen eseményen volt szerencséje ľészt venni és az a
megtiszteltetés érte, hogy egyáltalźlnrészt vehetett rajta,mertmeghívták és eznagyon jól esett
neki. Természetesen nincs olyan ember' aki minden meghívásnak - minden eseményre a nap
báľmely időpontjában - eleget tud tenni, ďe azt gondolja, törekedni kellľá, hogy amennýre az
ember tud, vegyen részt ezeken az eseményeken. Augusztusra visszagondolva megemlíti, volt
szeľencséje részt venni Czinke Sára képviselő asszonnyal a Helló Béke tér nevű nagyon-nagyon
családias és nagyon jó hangulatú eseményen, a városnapok számtalan és színes pľogľamjának
hivatalos és kötetlen pľogľamján is volt szerencséjükrésztvenni, sokan részt is vettek rajta. Az
újpesti Borfesztiválon, az Idősek vllâgnapjan is részt vett, a Bene Feľenc tér źĺtadőján is egy
nagyon kiváló családias rendezvény volt. Mindenkinek felhívja a Íigyelmét, ,,A vilâg jźrők'',
az UP-ban taĄak rendezvényüket, óriásplakáton olvashatő, ott is volt Németh György úľ
eloadźsźltmeghallgatni. Egyébként éppen marokkói utazásźĺről számolt be, és több mint szäzan
voltak, ha jól emlékszik, ezen az eseményeken is, de volt opeľett délutánon, musical délutánon,
volt szerencséje a Városgondnokságnál az KFK zsák osztáshoz kimenni, megnézni, beszélgetni
aZ arÎajövő újpestiekkel, nagyon sikeresen zajlott, ahogy számos képviselőtársával egytitt a
Megbecsülés Program utalványosztâsaira is kimentek, megnézték, segítettek, ha kellett
valamiben, beszélgettek a nyugdíjasokkal. Tradicionális eseményeken is részt vettek,legyenaz
a Bánka Kristóf Spoľtközpontban az oszi Spoľtpaľti, a káposztásmegyeri Futó és KeréŘpáros
Fesztivál, de egy nagyon nagy hír és szeľinte ez egy nagyon jó dolog, hogy a Homoktövis
Bölcsődének elkészült az egészeĺ világszínvonalú konyhźĄa, amit számos gasztľoblogger
látogatott meg és számos gasztroblog irt rőIa. Azt sem szabad eltagadni, hogy a konyha
fejlesztéséhez 35.000.000 Ft állami támogatást kaptunk, és erľe mi újpestiek mindannyian
büszkék lehetünk. Maga is ott volt és örömmel vette, hogy ott lehetett. Nemľégiben volt a
Kĺokodil Futáson, ez egy civil szervezés, amit támogat az Önkormânyzat, ahogyan másokat is
a közösségépítésben, hiszen onök is emlékeznek, hogy nemľégiben adtak támógatást azŢJTE-
nak egy rendezvényre. Nemľégiben adtak támogatást a Rex Alupitvtĺnynak rendezvényľe, oda
is meghívták és sikeľült részt vennie ezeî és ennek nagyon' nagyon örü1 és folytathatná a sort.
Akáľ elmondhatná a Bölcsodei Dolgozók Napja alkalmából taľtott rendkívül színvonalas
eseméný is' ennek a megszervezését ęzuton is köszöni, köszönjük.
Azt szeretné mondani, hogy ezek az események, nyílt események , ezekre el lehet menni, és arra
buzdítana mindenkit' hogy járjon el, menjen el. Azt viszont ne kérje se tőle, se a
képviselőtársaitól senki, hogy ne Vegyenek részt ezeken a közösségi eseményeken. Ne kérjék
azt,hogy elbujdokoljon egy sötét pincébe. Azt pedig különösen ne kérjék tőlük, hogy bizonyos



koľábbi időszakokhoz hasonlóan VIP sátrak mögött bújjanak el ezeken az eseményeken. Eddig
is mentek, o eddig is ment, menni is fog, es amĺt péaĺg szeľetnek az újpestiek, kérnek az
újpestiek, aztnemhajlandóak elvenni tolük, akkoľ sem, ha egyesek politikai okokból mtĺr-má,r
eľĺe célozgatnak.

Dóri Tiboľ
Egyetlenegy dolgot ťuzne ęhhezhozzâ,hogymég nem látott tomegeket, akik elleneznékezeket
a rendęzvényeket, éppen ellenkezőleg, legyen szo akźĺr a Levendulapark piknikről, akâr a
Borvíkendről, a Futó és Kerékpáros Fesztiválról. Nem látott még olyat, aki ellenezte volna báľ
Nagy István képviselő úr lehet, vagy éppen ezt fogsamondani, tessék, parancsoţ.

Naev István
Azthiszi, hogy valamit tévedés van' akkor kezdjék azzal, hogy amit itt hallottak, az nagyjthőI
a propaganda kategóriájaba tartozlk, és úgy emlékszik, nagyon sokat vitatkoztak arrol, egy
olyan 10-15 éwel ezelőtt, hogy ki a populista és sokan nem tudták' hogy mit jelent, vagy mit
értenek populista alatt. Nahát baľátaim ęz volt a populizmus, amit ma itt hallottak. Bedő Kata
azt mondta, hogy végképp nem érti, hogy mi a probléma, o meg végképp nem érti, hogy
végképp miért nem érti, hogy mi a gondjuk, de szerinte a jőt a rossztól az íz|és különbözteti
meg. Ezen nem tudnak vitatkozni, mert ami Bedő Katának tetszik, neki nem tetszik' és ezen
nem tudnak v âltoztatni.
Ami viszont és akkor ezt szeretné rogzíteni, hogy mi zajlott itt az elmiilt, mondjuk 2020,202I,
2.022, 2023, lassan 4 évben' Minden egyes költségvetésnél végighallgattćLk, hogy az
Önkoľmányzatnaknincs pénze, ki van véreżietve, óriásplakátokon látták' Ehhez képesimost
szerinte 11 milliáľd vaî az onkormányzat sztĺmltĺin, nagyjâból még nőtt is, szerinte olyan
másfél-két milliárddal ĺott az az osszeg, amivel ok a várost itt hagýák 2O19-ben. Mutassanak
neki egyetlen egy olyan beruházást, olyan fejlesztést, amit majd felmutatnak, hogy igen, mi
voltunk. Csak ígéretek voltak és az igéreteket most egy újabb ígérettel valtjćĺk fel' mert amit
íg&tek, abból semmi nem valósult meg.
o fel tudná sorolni, hogy mi minden történt az alatta9 év alatt, aminek o is s"ereplője volt, de
az előzó 10-20 évben is, hogy mi minden történt. Tehtlt ez a probléma, hogy,,miközben Tľippon
Norbert hamut szőr a fejére, ruháját megszaggatja ęgy költségvetés táľgyalásakor és itt azttn
most máľ tényleg nagyon szigoru gazdâIkodtĺssal meg nem tudom én nagyon takarékos módon
műkodünk'' és ehhez képest felesleges rendezvényeket szerveznek 4 és fél millió forintért. Ez
abE, mert a Levendulapark egyéves megünneplése az probléma. Akkoľ most előállok azzal,
hogy 5 éves volt az Újpesti Piac, ami 7 milliárdosberuházâs volt' ünnepeţék meg azt,hogy 5
évęs azÚjpesti Piac' Ünnepeljék meg, hogy a Vadgesztenye utcában a Szakľendelő máľ 6 éves
és évente ünnepeljék meg ezeket' Ezek egy kicsit nagyobb dolgok voltak, mint a
Levendul a és sorolhatná, és most kér 4 és fél millió forintot' ugyanannyit,
mint â
mond,

megünnepeţék közösen, Winteľmantelt meghívják, beszédet

"Ü

Piac és Vásáľcsamok és az UP a kulturális rendezvénýér
is lesz, hát hogyne lenne, nem maradhat ki, meg limonádé is lęsz,

łsles4 is lesz, ţgyaîaz a fényképész jöhet óránként 30.000 Ft-ért,
fotőzza". Tehźĺt, azórt mondj a ęZ a probléma, hogy ,'siľánkoztok, sírtok

és köz hogy hazudtok, mert mindig az a probléma, hogy hazudtok, hazugstĺg
politikát folytattok, na ez volt a kampányban,hazugsźĺgkampány és utána hazugstĺgpolitika. Ez
a baj, eZ męEy 4 éve, ez a probléma és îem aZ a probléma, hogy van muskátliosztás, amit
Trippon Norbert volt' aki \étrehozta a muskátliosztást. A LED izző oszttst o hozta létre
Újpesten és csomó dolog van, ami folytatódik, a Borfesztivál' sok minden egyéb folýatódik.
Azutalvâny osztással csak egy bĄavan,hogy az ęlső évbęn kaptak a nyugdíjasok, azutânkét
évig semmi nem volt, csak szociális juttatásként jelent meg. Most megint kapott mindenki, ezzel
csak annyi a probléma, hogy minden fapados, mert az is, amit ígértek, fapados lett. Ilyen lett a
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szociális oltás, tęhátnem arról szőlta dolog, hogy adjunk, hanemhogyhogyanne adjunk.
A rezsitámogatással kapcsolatban kéri Trippon Norbertet, mutassa ki, hogy az elozo fiĺtési
szezonbarlrezsitttmogatâsthźny embęr kapott? Hát nagyon kevesen kaptak, tęhźlt az#. mondja,
hogy ez a baja. Nem az a baja, hogy a kapnak az emberek' persze az emberek örülnek a
vattacukornak is, meg orĹilni fognak a muskátlinak is, meg sorba állnak érte, öľĹiltek a
krumplinak is. Mi volt a krumplinál? Tiltakoztak a krumpliosztás ellen, fapados szociálpolitika,
lepusztult orvosi ľendelőt, XX' szttzadi egészségügyet hagýak itt Újpesten. Nem ez volt. Nem
csináljunk úgy, mintha itt valami csoda történt volna' Nem, szerinte Újpest visszafejlő dött az
elmúlt 4 évben. A lehetőség meg volt rá, és most mźr a következő fél évben nem lehet csodát
tenni, de el kell számolni azzal, hogy amit ígértetek, abból mi valósult meg. ,,ĺJ1 kőrhtłz,
mindenki tudta, hogy nem lesz belőle semmi. Httt ez egy lehetetlen ígéret volt, de megígértétek,
most a víztorony lép az újpesti kőrht.z helyébe, meľt a kőrht.z lecserélhető a víztoronyra".
Ígéretként minden lecseľélhető, mert évek óta hallják, hogy az uszoda helyén park 1esz.
Kieľesztettetek egy szellemet a palackból. Paľk lesz egyébként az uszoda helyén? Nem lesz
park szerinte, de mindegy' ezt azffi. mondja, hogy ne nézzék egymást hülyének'
Részéről már tényleg, ha nem provokálják' nem szőIhozztt. Öľül neki, másfél őra alattlement,
azért ez is egy jó idő még azért,hogyhazatudj menni. Mindenkinek szép napot meg kellemes
délután kíván'

Déľi Tiboľ
Nem lát tobbhozzźlszólást, Szabó Balâzs képviselo úrnak adós maradt egy válasszal. Javasolja
a 444 idevágó cikkét olvassa el és akkor mindent megéľt. Megköszöni mindenkinek a
ľészvételét és szép napot kíván.

Az elnök az ülést 15,30 órakor bezźtrja.
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